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Abstract (en)
[origin: CN113225655A] The invention relates to a hearing aid (2). The hearing aid contains a housing (4) having a baseplate (6) and a housing
shell (8), a number of electrical units (12), and a transmitting and receiving unit (20) for transmitting and receiving electromagnetic waves. The
number of electrical units (12) are fastened on the baseplate (6). The transmitting and receiving unit (20) includes an electronic circuit (18) for
generating a transmission signal and an antenna unit (24) coupled thereon, and the antenna unit includes a first antenna arm (28) and a shielding
element (26) for shielding the first antenna arm (28) against the number of electrical units (12).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Hörgerät (2) aufweisend ein Gehäuse (4) mit einer Grundplatte (6) und mit einer Gehäuseschale (8), aufweisend eine
Anzahl elektrischer und/oder elektronischer Einheiten (12) und aufweisend eine Sende- und Empfangseinheit (20) zum Senden und Empfangen
von elektromagnetischen Wellen, wobei die Anzahl elektrischer und/oder elektronischer Einheiten (12) an der Grundplatte (6) befestigt sind,
wobei die Sende- und Empfangseinheit (20) eine elektronische Schaltung (18) zur Generierung eines Sendesignals und eine daran gekoppelte
Antenneneinheit (24) aufweist und wobei die Antenneneinheit (24) einen ersten Antennenarm (28) und ein Schirmungselement (26) zur
Abschirmung des ersten Antennenarms (28) gegen die Anzahl elektrischer und/oder elektronischer Einheiten (12) aufweist.
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